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PROTOKÓŁ NR XII/2019 

Sesji Rady Gminy Damnica 

w dniu 31 października 2019r. 

 

 

Na stan 15 radnych obecnych było 14 radnych. 

Nieobecny radny M. Jarzmicki. 

 

Przewodniczył – Kazimierz Kozina 

Protokółowała – Barbara Imińska 

 

Sesję Rady Gminy otworzył o godz. 12: 00 Przewodniczący K. Kozina, który po przywitaniu 

radnych i gości stwierdził quorum radnych do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy mają uwagi do 

przesłanego porządku obrad dzisiejszej sesji? 

Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż wpłynęły wnioski Wójta Gminy Damnica           

o wprowadzenie do porządku obrad sesji dodatkowych projektów uchwał. 

Pierwszy wniosek z dnia 25 października 2019r.  o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia woli współdziałania w ramach partnerstwa z Fundacją 

Wspierania Zrównoważonego Rozwoju przy zadaniu polegającym na przeprowadzeniu 

szkoleń podnoszących kompetencje cyfrowe mieszkańców gminy Damnica. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, kto z radnych jest za wprowadzeniem do 

porządku obrad wnioskowanego projektu uchwały? 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie i ogłosił wynik głosowania. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli 

współdziałania w ramach partnerstwa z Fundacją Wspierania Zrównoważonego Rozwoju 

przy zadaniu polegającym na przeprowadzeniu szkoleń podnoszących kompetencje cyfrowe 

mieszkańców gminy Damnica.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Jarzmicki 
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Przewodniczący K. Kozina stwierdził, że wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli współdziałania w ramach partnerstwa z Fundacją 

Wspierania Zrównoważonego Rozwoju przy zadaniu polegającym na przeprowadzeniu 

szkoleń podnoszących kompetencje cyfrowe mieszkańców gminy Damnica, został przyjęty. 

 

Drugi wniosek z dnia 30 października 2019r. o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na 

realizację zadania pn.”Opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę drogi 

powiatowej nr 1139G na odcinku Damnica-Główczyce (gm. Damnica i gm. Główczyce”. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, kto z radnych jest za wprowadzeniem do 

porządku obrad wnioskowanego projektu uchwały? 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie i ogłosił wynik głosowania. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na realizację zadania pn.”Opracowanie 

dokumentacji projektowej na przebudowę drogi powiatowej nr 1139G na odcinku Damnica-

Główczyce (gm. Damnica i Gm. Główczyce” 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Jarzmicki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, że wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Słupskiemu na realizację zadania pn.”Opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę 

drogi powiatowej nr 1139G na odcinku Damnica-Główczyce (gm. Damnica i Gm. 

Główczyce”, został przyjęty. 

 

Porządek obrad po wprowadzeniu zmian przedstawia się następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 

 Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum, 

 Przyjęcie i rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

2. Informacja Wójta Gminy Damnica z działalności w okresie międzysesyjnym. 

3. Informacja z realizacji interpelacji i wniosków radnych złożonych w okresie 

międzysesyjnym. 

4. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2019 rok. 
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5. Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica 

na lata 2019 - 2023. 

6. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 

2020 rok. 

7. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych oraz zwolnienia od tego podatku w 2020 roku. 

8. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działek oznaczonych nr ewidencyjnym 239/1           

i 239/2 położonych w obrębie ewidencyjnym 0004 Damnica, gmina Damnica. 

9. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działek oznaczonych nr ewidencyjnym 73/1, 73/2 

oraz części działki nr 73/3 położonych w obrębie ewidencyjnym 0004 Damnica, gmina 

Damnica. 

8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli współdziałania w ramach partnerstwa               

z Fundacją Wspierania Zrównoważonego Rozwoju przy zadaniu polegającym na 

przeprowadzeniu szkoleń podnoszących kompetencje cyfrowe mieszkańców gminy 

Damnica. 

9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Słupskiemu na realizację zadania pn.”Opracowanie dokumentacji projektowej na 

przebudowę drogi powiatowej nr 1139G na odcinku Damnica-Główczyce (gm. Damnica     

i gm. Główczyce”. 

10. Wolne wnioski i informacje. 

11. Zakończenie Sesji. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż protokół z poprzedniej Sesji tj. 26 września 

2019r. zostały sporządzony, podpisany i opublikowany w Biuletynie Informacji Publicznej 

Urzędu Gminy Damnica. 

 

Ad. 2 

Wójt Gminy A. Kordylas przedstawił informację z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Informacja stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji. 

Ad. 3 

Informację z realizacji interpelacji i wniosków radnych zgłoszonych w okresie 

międzysesyjnym radni otrzymali i zapoznali się z nią. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji. 

 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2019 rok. 
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Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Damnica na 2019r.  został omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

 

Radna I. Mędrkiewicz analizując przekazane dokumenty stwierdziła, iż w paragrafie 

dotyczącym opłat za energię jest zwiększenie o 80 tys.zł. Pani Skarbnik wyjaśniła, że na tę 

kwotę składa się 30 tys.zł. na opłatę za energię i 50 tys.zł. na konserwację. Może warto 

zastanowić się nad oszczędnościami i zastosować czasowe wyłączenie oświetlenia                  

w godzinach od 24:00 do 4:00 a te 30 tys.zł. można by przeznaczyć na inny cel. 

 

Wójt A. Kordylas wyjaśnił, iż mieszkańcy są bardzo zadowoleni z tego, że w nocy oświetlana 

jest cała gmina. Część instalacji jest tak skonstruowana, że nie można jej wyłączyć, stąd 

mieszkańcy nie byli zadowoleni, że część Damnicy w nocy jest oświetlona a część nie jest 

oświetlona. Szczególnie dziękują za całodobowe oświetlenie mieszkańcy Bięcina, Świchowa. 

Komisja Rewizyjna sprawdzała koszty związane z dodatkowymi opłatami i wzrosły one o 8% 

w skali roku. Koszty, o których mówi Pani radna wynikają przede wszystkim ze wzrostu 

kosztów energii elektrycznej, które wzrosły o 30%. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                  

w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2019 r. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2019 rok.. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Jarzmicki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XII/125/2019 w sprawie  zmian              

w budżecie Gminy Damnica na 2019 r. została podjęta. 

 

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na 

lata 2019-2025 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały w sprawie zmian                       

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na lata 2019-2025 został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 
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Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie imienne w przedmiocie projektu uchwały    

w sprawie zmian w  Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na lata 2019-2025     

i ogłosił wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na 

lata 2019 - 2025 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Jarzmicki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XII/126/2019 w sprawie  zmian              

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na lata 2019-2025 została podjęta. 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2020r. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2020r. 

został omówiony na posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

 

Radna I. Mędrkiewicz poruszyła temat, o którym mówiła na posiedzeniu Komisji a dotyczy 

wysokości podatku związanego z działalnością gospodarczą. Pan Wójt wspomniał,                

że będziemy promować i pomagać osobom, które będą rozpoczynać działalność gospodarczą. 

Jednak należy także szanować osoby, które taką działalność już prowadzą. Radna uważa,       

że podwyżka stawki podatku od działalności gospodarczej jest wskazana, ale nie w takiej 

wysokości i powinna być niższa. 

 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały  w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2020r. i ogłosił wynik 

głosowania: 
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Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2020 

rok 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Paweł Obert, Patryk Pałucki, 

Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech Wilkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Iwona Mędrkiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Jarzmicki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XII/127/2019 w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2020r., została podjęta. 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na      

2020 rok 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały w sprawie  określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości na  2020 rok został omówiony na posiedzeniach 

Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały w sprawie  

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2020 rok i ogłosił wynik 

głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

oraz zwolnienia od tego podatku w 2020 roku 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Jarzmicki 
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Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XII/128/2019 w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych oraz zwolnienia od tego podatku        

w 2020 roku, została podjęta. 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działek oznaczonych nr ewidencyjnym 239/1 i 239/2 

położonych w obrębie ewidencyjnym 0004 Damnica, gmina Damnica. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina poinformował iż Wójt Gminy Damnica w dniu 30 października 

2019 r. złożył autopoprawkę do projektu uchwały o rozszerzenie terenu objętego 

sporządzaniem miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego i objęcie 

sporządzaniem miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego działek oznaczonych nr 

ewidencyjnym 239/1, 239/2, 251/1, 251/2, 252, 253, 254, 255, 256, 257, 258, 259  

położonych w obrębie ewidencyjnym 0004 Damnica, gmina Damnica. Jednocześnie 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, że autopoprawka wprowadza zmiany w brzmieniu 

tytułu uchwały, treści § 1 oraz załączniku graficznym do uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy przedstawiona autopoprawka wymaga 

wyjaśnień? 

 

Radny Ł. Malinowski podziękował Wójtowi A. Kordylasowi, że w tak krótkim czasie 

przygotowana została autopoprawka do projektu uchwały z odpowiednim załącznikiem 

graficznym. Na posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i inwestycji uznano, 

iż pierwotny projekt uchwały był sporym ograniczeniem. Komisja wnioskowała do Wójta 

Gminy o rozszerzenie zakresu o dodatkowe działki, co umożliwi w przyszłości rozwijać ten 

teren inwestycyjnie. 

 

Wójt A. Kordylas podziękował Komisji za cenne uwagi. Uważa, że należy umożliwiać 

rozwój inwestycyjny terenów wokół węzłów komunikacyjnych. Wójt A. Kordylas 

podziękował  także pracownikom Urzędu Gminy, Pani Sekretarz M. Bursztynowicz, która      

w ciągu jednego dnia uzyskała mapę niezbędną do nowego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie autopoprawki Wójta Gminy 

Damnica do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działek oznaczonych nr ewidencyjnym 239/1 i 239/2 

położonych w obrębie ewidencyjnym 0004 Damnica, gmina Damnica i przedstawił wynik 

głosowania: 
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Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawka do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla działek oznaczonych nr ewidencyjnym 239/1 i 

239/2 położonych w obrębie ewidencyjnym 0004 Damnica, gmina Damnica  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Jarzmicki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż autopoprawka Wójta Gminy Damnica do projektu 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działek oznaczonych nr ewidencyjnym 239/1 i 239/2 położonych               

w obrębie ewidencyjnym 0004 Damnica, gmina Damnica została przyjęta. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

działek oznaczonych nr ewidencyjnym 239/1, 239/2, 251/1, 251/2, 252, 253, 254, 255, 256, 

257, 258, 259  położonych w obrębie ewidencyjnym 0004 Damnica, gmina Damnica i 

przedstawił wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działek oznaczonych nr ewidencyjnym 239/1, 239/2, 

251/1, 251/2, 252, 253, 254, 255, 256, 257, 258, 259 położonych w obrębie ewidencyjnym 

0004 Damnica, gmina Damnica.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Jarzmicki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, że uchwała Nr XII/129/2019 w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek 

oznaczonych nr ewidencyjnym 239/1, 239/2, 251/1, 251/2, 252, 253, 254, 255, 256, 257, 258, 

259  położonych w obrębie ewidencyjnym 0004 Damnica, gmina Damnica, została podjęta. 
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Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działek oznaczonych nr ewidencyjnym 73/1, 73/2 oraz 

części działki nr 73/3 położonych w obrębie ewidencyjnym 0004 Damnica, gmina Damnica 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt został omówiony na posiedzeniach 

Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

działek oznaczonych nr ewidencyjnym 73/1, 73/2 oraz części działki nr 73/3 położonych        

w obrębie ewidencyjnym 0004 Damnica, gmina Damnica  i ogłosił wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działek oznaczonych nr ewidencyjnym 73/1, 73/2 oraz 

części działki nr 73/3 położonych w obrębie ewidencyjnym 0004 Damnica, gmina Damnica..  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Jarzmicki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XII/130/2019 w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek 

oznaczonych nr ewidencyjnym 73/1, 73/2 oraz części działki nr 73/3 położonych w obrębie 

ewidencyjnym 0004 Damnica, gmina Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli współdziałania w ramach partnerstwa z Fundacją 

Wspierania Zrównoważonego Rozwoju przy zadaniu polegającym na przeprowadzeniu 

szkoleń podnoszących kompetencje cyfrowe mieszkańców gminy Damnica 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 
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Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                  

w sprawie wyrażenia woli współdziałania w ramach partnerstwa z Fundacją Wspierania 

Zrównoważonego Rozwoju przy zadaniu polegającym na przeprowadzeniu szkoleń 

podnoszących kompetencje cyfrowe mieszkańców gminy Damnica i ogłosił wynik 

głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli współdziałania, w ramach partnerstwa, z Fundacją 

Wspierania Zrównoważonego Rozwoju przy zadaniu polegającym na przeprowadzeniu 

szkoleń podnoszących kompetencje cyfrowe mieszkańców gminy Damnica..  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Jarzmicki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XII/131/2019 w sprawie wyrażenia woli 

współdziałania w ramach partnerstwa z Fundacją Wspierania Zrównoważonego Rozwoju 

przy zadaniu polegającym na przeprowadzeniu szkoleń podnoszących kompetencje cyfrowe 

mieszkańców gminy Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Słupskiemu na realizację zadania pn.”Opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę 

drogi powiatowej nr 1139G na odcinku Damnica-Główczyce (gm. Damnica i gm. 

Główczyce” 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                  

w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na realizację 

zadania pn.”Opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę drogi powiatowej nr 

1139G na odcinku Damnica-Główczyce (gm. Damnica i gm. Główczyce” i ogłosił wynik 

głosowania: 
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Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Słupskiemu na realizację zadania pn.”Opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę 

drogi powiatowej nr 1139G na odcinku Damnica-Główczyce (gm. Damnica i Gm. 

Główczyce” 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Jarzmicki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XII/132/2019 w sprawie wyrażenia woli 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na realizację zadania pn.”Opracowanie 

dokumentacji projektowej na przebudowę drogi powiatowej nr 1139G na odcinku Damnica-

Główczyce (gm. Damnica i gm. Główczyce”, została podjęta. 

Wójt Gminy A. Kordylas wyjaśnił, iż wstępnie temat przedstawił na posiedzeniach Komisji. 

Intencją uchwały jest, aby gmina wspólnie z powiatem uruchomiła procedurę zakupu 

projektu. Wiosną tego roku powiat podjął uchwałę o przeznaczeniu 200 tys.zł. na projekt 

drogi z Bobrownik do Grapic. Opracowanie projektu trwa ok. półtora roku. Dlatego 

przeznaczamy środki na projekt, aby inwestycję jak najszybciej rozpocząć. Rozpoczęcie 

inwestycji na drodze Bobrowniki-Grapice przewidziane jest na rok 2021. Zadania zostały tak 

podzielona, aby każda z gmin wzięła udział i obciążenie z tytułu projektów. 

Przewodniczący K. Kozina przypomniał, iż Pan Wójt na posiedzeniach Komisji informował, 

że taki temat będzie podejmowany. 

 

Ad. 12 

Wiceprzewodniczący Z. Kaźmierski odczytał informację o wynikach analizy oświadczeń 

majątkowych złożonych według stanu na dzień 31.12.2018r. 

Informacja stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Sołtys W. Francuz podziękował Wójtowi A. Kordylasowi oraz Pani Dyrektor ZGK w 

Damnicy za dostarczenie do Dąbrówki wody zdatnej do picia, ponieważ w wodociągu była 

zanieczyszczona bakterią coli. Jednocześnie w imieniu mieszkańców wnosi o budowę nowej 

studni oraz nowej sieci dla miejscowości Wiszno i kolonia Dąbrówka. Obecnie są dwie 

studnie, z których jedna jest już praktycznie nieczynna, rury są skorodowane a ciśnienie w 

sieci bardzo słabe. 

Sołtys W. Francuz nawiązał do informacji, jaką przekazał Wójt A. Kordylas dotyczącej 

planów związanych z przebudową drogi powiatowej Bobrowniki-Grapice w 2021 roku. 

Obecny stan tej drogi jest tragiczny. Należy wystąpić do Zarządu Dróg Powiatowych              
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o utwardzenie i wyrównanie pobocza drogi. Są odcinki drogi, na których nie można zjechać 

samochodem na pobocze. Na odcinku od Dąbrówki do Grapic pobocza porośnięte są 

krzakami. Należy interweniować, gdyż do nie może czekać do 2021 roku.  

Wójt A. Kordylas potwierdził, że w miejscowościach Jeziorka i Dąbrówka w wodzie była 

bakteria coli – powyżej 10 jednostek w Dąbrówce, natomiast w Jeziorce bakterii było więcej. 

W związku z zaistniałą sytuacją Pani Dyrektor ZGK przeanalizowała dokumentację                 

i stwierdziła, że bakteria pojawiała się w wodzie częściej a mieszkańcy nie zawsze byli o tym 

informowani. Obecnie Pani Dyrektor zareagowała bardzo szybko, mieszkańcy zostali 

poinformowani, dowieziono wodę do celów spożywczych. Szukano także przyczyny takiego 

stanu rzeczy. Nie można stwierdzić, co było wcześniej przyczyną pojawienia się bakterii. 

Natomiast w obecnej sytuacji stwierdzono, iż z jednego gospodarstwa w Dąbrówce 

odprowadzano ścieki do byłej studni. Mimo, iż studnia ta znajduje się na prywatnym terenie 

ścieki zostały z niej wypompowane. Właściciel nieruchomości otrzymał nakaz budowy 

szamba lub przydomowej oczyszczalni ścieków. Prawdopodobnie to, że od dłuższego czasu 

ścieki były odprowadzane do nieczynnej studni jest powodem przedostania się bakterii do 

wody. Inna sytuacja jest w miejscowości Jeziorka, są tam tylko dwa domy i przy niewielkim 

zużyciu wody wszystko zagniwa w instalacji. Planuje się budowę studni w miejscowości 

Bobrowniki, ponieważ jest tam jedna studnia a w każdej miejscowości muszą być dwie 

studnie. Wniosek sołtysa jest jak najbardziej zasadny i należy wybć nową studnię, którą 

planowano na kolejne lata. Należy także sprawdzić pozostałe osoby, które nie są objęte 

instalacją kanalizacyjną, czy nie ma podobnych sytuacji. Wójt A. Kordylas będzie starał się 

przekonać Radę Gminy, aby wprowadzić do budżetu na 2020 rok budowę nowej studni          

w Dąbrówce. Natomiast, jeżeli chodzi o wymianę rur to praktycznie w każdej miejscowości 

należałoby wymienić, bo są zgłoszenia mieszkańców a także radnych. Na posiedzeniu 

Komisji Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Inwestycji wypracujemy plan, aby w ciągu       

4 lat najgorsze odcinki sieci wymienić. 

Przewodniczący K. Kozina przychylił się do wypowiedzi sołtysa w kwestii stanu drogi 

powiatowej Bobrowniki-Grapice i uważa, że nie można czekać 2 lat gdyż pobocza drogi są     

w strasznym stanie. Przewodniczący K. Kozina uważa, że w działaniach w tym zakresie 

powinni wesprzeć radni powiatowi. 

 

Wójt A. Kordylas wyjaśnił, iż w kwestii dróg powiatowych radni i sołtysi kierują uwagi do 

Wójta, jako gospodarza gminy. Natomiast Wójt może przekazać tylko informacje, jakie 

uzyskuje od Dyrektora ZDP w Słupsku. Był pomysł wykorzystania kamieni z firmy Farm 

Frites, jednak gmina nie może działać za ZDP w Słupsku. Zwrócono uwagę, dlaczego gmina 

sprząta drogi powiatowe, chodniki przy drogach powiatowych, przystanki przy drogach 

powiatowych. Gmina może to robić, ale na zasadzie wzajemnego świadczenia. W ramach 

współpracy Dyrektor ZDP w Słupsku obiecał, za wypożyczenie płyt betonowych do budowy 

mostu tymczasowego w Damnie, wykonanie trójkąta na skrzyżowaniu w centrum Damnicy. 

W obecnej przejściowej sytuacji, kiedy nie ma Dyrektora ZDP  nie wiadomo czy zostanie to 

wykonane. Do wykonania została droga Mrówczyno-Bięcino, którą robi się od półtora roku. 

Przez najbliższe półtora roku na drodze Bobrowniki-Dąbrówka ze względów bezpieczeństwa 

trzeba coś robić. 

Wiceprzewodniczący Z. Kaźmierski podziękował Pani Dyrektor ZGK w Damnicy oraz 

pracownikom za szybkie i sprawne usunięcie awarii na działce w Bobrownikach bez 

konieczności zamykania przepływu wody. W kwestii drogi powiatowej do Dąbrówki radny 
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wielokrotnie prowadził rozmowy z Wójtem Gminy. Jednak jak stwierdził nie ma z nami 

radnych powiatowych, którzy powinni wspierać w działaniach Radę i Wójta. 

 

Ad. 13 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 13:15 zamknął obrady XII Sesji Rady 

Gminy Damnica. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokółowała        Przewodniczący 

Barbara Imińska       Kazimierz Kozina 

 

 


